

Styrelsemöte VBR 100418

Närvaro: Marita Sandén, Mia Ullenby, Håkan Andersson, Sven Strandh, Gunilla Grimståhl, Emma Erlandsson, Helena Östblom, Johanna Gustafsson, Raimo Hänninen, Kjell Hillblom, Helena Svensson

Plats: SCA Bangårdsgatan

§ 1	Mötet öppnas.	Marita Sandén
§ 2	Föregående mötets protokoll. <ul style="list-style-type: none">- Genomgången och godkänd.	Marita Sandén
§ 3	Kassarapport. <ul style="list-style-type: none">- Vi har ca 300tkr i kassan	Gunilla Grimståhl
§ 4	Rapport övriga kommittéer och sektioner.	
	Ungdomssektionen: <ul style="list-style-type: none">- Ungdomssektionen vill åka till Busfabriken i Halmstad. Sektionen letar nu efter sponsorer för ex busskostnaden.	Emma Erlandsson
	Tävlingssektionen: <ul style="list-style-type: none">- Nationella tävlingarna i april gav ett netto på ca 20tkr + kiosken ytterligare ca 20tkr. Vi fick mycket beröm för banorna.-	Marita Sandén
	Dressyrsektionen: <ul style="list-style-type: none">- Ingen representant närvarande	
	Sponsorskommittén: <ul style="list-style-type: none">- Ingen representant närvarande	
	Föräldrakommittén: <ul style="list-style-type: none">- Ingen representant närvarande.	
	Handikappridning: <ul style="list-style-type: none">- Vi måste göra av med de pengar vi fick Viktoriafonden måste användas innan 1 juli. Marita tar upp saken med Yvonne.- Det finns ett behov av sadelhängare i lilla ridhuset för handikappridningen. Detta borde betalas av SRC, då det är de som bedriver handikappridningen.	Marita Sandén
	Utbildningsansvarig: <ul style="list-style-type: none">- Ingen representant närvarande	
	Klubbkommittén: <ul style="list-style-type: none">- Ingen representant närvarande	
	Kök- och kioskkommittén: <ul style="list-style-type: none">- Ingen representant närvarande	
§5	Rapport från Ridlärare: <ul style="list-style-type: none">- Den kommande temaveckan är fylld av många bra aktiviteter, bl.a. Working Equitation och ryttarmärkestagningar	Emma Erlandsson
§6	Övriga frågor: <ul style="list-style-type: none">- Kickoff för styrelsen. Vi skjuter kickoffen till i höst. Målet är dock att ha bestämt ett datum innan vi går på Semester	Mia Ullenby
	<ul style="list-style-type: none">- Franssons bygg håller på att fixa fuktskadan samt flyttat en av väggarna.	Sven S

	<p>Kvar att göra är bl.a. elektrikers arbete samt att lägga matta. Vi förslår ett byggmöte med kökskommittén den 26/ kl 18:00. Håkan kallar</p> <ul style="list-style-type: none"> - Väg och parkering. Sven föreslår att vi skall göra det möjligt att köra runt lilla ridhuset med bil. Vi har fått erbjudande där vi kan få köpa fyll från en f.s. järnvägsbank för ca 5tkr. Detta bifölls av styrelsen. - Helena S vill gå fortsättning på B-domarkursen hon tidigare gått.. Föreningen tar kostnaden för detta. - Centrumvandringen. Vi har fått v19 samt v34 tilldelad från kommunen. Helena S koordinerar aktiviteten till V19 - Kjell efterlyser informationstavla om vår anläggning samt information om ex. första-hjälpenutrustning. Marita skall prata med Bengt Johansson om han kan tänka sig att göra en sådan. - Skulden till SRC. Sörsjöräddningscenters skuld var uppe till diskussion, och det diskuterades olika lösningar för att lösa skulden. Fortsatta diskussioner med SRC behövs för att fastslå hur betalning skall gå till. - Datum för 2010 styrelsemöten Standardtid är söndagar kl 18:00 på SCA´s lokal på Bangårdsgatan Beslutade datum: 23 maj, Gunilla fixar fika 20 juni, Johanna fixar fika 22 augusti, Raimo fixar fika 19 september, Helena Ö fixar fika 17 oktober, Kjell fixar fika 21 november, Emma fixar fika 28 december, (budgetmöte) Håkan fixar fika 30 januari 2011, Mia fixar fika 	<p>Sven Strandh</p> <p>Helena Svensson</p> <p>Marita Sandén</p> <p>Kjell Hillblom</p> <p>Marita Sandén</p> <p>Håkan Andersson</p>
§ 7	<p>Mötet avslutas.</p> <p>-</p>	Marita

Värnamo 100418

.....
Håkan Andersson

.....
Marita Sandén, ordförande